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رئیس قوه قضائیه:  در اجرای سند تحول قضائی تعلل وجود ندارد

مدیریت ناکارآمد در فوتبال

آرمان ملی: رئیس قوه قضائیه در آستانه روز دانشجو و در راستای سلسله  
نشست های هم اندیشانه خود با اقشار مختلف مردمی و نخبگانی با نمایندگان 

تشکل های مختلف دانشجویی از دانشگاه های سراسر کشور دیداری 
صمیمانه برگزار کرد. حجت الاسلام محسنی اژه ای در ابتدای اظهارات 

خود بیان کرد: از زمان های قدیم در دوران جوانی و طلبگی تا زمان 
حال که مسئولیتی برعهده دارم همواره سعی کرده ام که بیشتر 
شنونده و مستمع نظرات و نقدها باشم تا اینکه بخواهم در مقام مُتکلم 
ظاهر شوم. رئیس دستگاه قضا با بیان اینکه همواره تاکید دارم باید 

بیش و پیش از دیگران به خودمان و مجموعه خودمان بپردازیم 
و ایرادات موجود را رفع و اصلاح کنیم، اظهار داشت: یکی 

از معیارهای اساسی برای پیشبرد امور، قانون است؛ 
دستگاه قضائی نیز باید به قانون عمل کند؛ در قضیه 
رسیدگی به پرونده اغتشاشگران که در سخنان چند 
تن از شما دانشجویان مطرح شد، موضوع زمان بر 
بودن و تعلل نمود داشت؛ در اینجا باید توجه داشت 
که در مواقع آشوب و اغتشاش، ممکن است عده ای 
بی گناه یا کم گناه دستگیر شوند و عناصر اصلی 
و حرفه ای خود را مخفی کنند، طبیعتاً تفکیک 

این عناصر و شناسایی و دستگیری عاملین اصلی زمانی را به خود اختصاص 
می دهد. رئیس قوه قضائیه تاکید کرد: پرونده آن عناصر اغتشاشگر به ویژه آن 
عناصر اصلی که مرتکب جنایت و اقدامات ضدامنیت مردم شده بودند، 
به محض دستگیری، از ناحیه مراجع ذی ربط قضائی به سرعت و 
دقت و وفق موازین قانونی مورد رسیدگی قرار گرفت و احکام 
برخی از آنها نیز به تایید قطعی رسید. رئیس دستگاه قضا عنوان 
کرد: در سخنان یکی از دانشجویان بحث پرونده های باز در قوه 
قضائیه مطرح شد و برای نمونه از پرونده متروپل آبادان نام بردند 
که من تعجب کردم؛ چرا که در پرونده مزبور پس از وقوع حادثه، 
اقدامات مربوطه اعم از شناسایی متهمان، دستگیری آنها، 
کارشناسی پرونده و رسیدگی های تخصصی قضائی به 
سرعت در دستور کار قرار گرفت و حکم قطعی اعلام 
شد و علاوه بر آن، به میزان ۶۰ میلیارد تومان نیز 
دیه به حادثه دیدگان پرداخت شد. وی همچنین 
با اشاره به موضوع مطرح شده در سخنان یکی از 
دانشجویان در خصوص سند تحول قضائی گفت: 
در اجرای سند تحول قضائی، کُندی و تعلل 

وجود ندارد و کار با سرعت به جلو می رود. 

فوتبال و هر رشته ورزشی یک رقابت است و 
هر تیمی که کمتر اشتباه کند، بهتر بازی کند، 
تاکتیک پذیرتر باشد، از یک سرمربی هوشمند 
برخوردار باشد و بازیکنان آماده ای هم در خدمت 
داشته باشد، می تواند نتیجه بگیرد. بازی ایران و 
آمریکا هم یکی از بازی های جام جهانی بود و باید 
انجام می گرفت. قرعه کشی ما بر حسب اتفاق به 
آمریکا خورده بود همان طور که 25 سال پیش 
هم به آمریکا خوردیم و آن بازی را دو-  یک بردیم 
واین بازی را یک- هیچ واگذار کردیم. این بازی را 
یک بازی در چارچوب بازی های جام جهانی دیدم 
و بازیکنان تیم ملی هم تلاش خود را کردند و 
زحمت خود را کشیدند ولی آمریکایی ها توانستند 
با موفقیت این بازی را پشت سر بگذارند. نکته ای که 
هست اینکه ما فکر می کنیم تمام موفقیت هایی که 
تیم های ورزشی به دست می آورند، تصادفی است 
درصورتی که موفقیت و کیفیت کار یک فرآیند 
است و نیازمند یک برنامه است. آمریکایی ها که 
25 سال پیش در جام جهانی حضور پیدا کردند و 
از ما شکست خوردند، به دنبال برنامه ریزی کردن 
و به سمت اینکه لیگ شان را سازماندهی کنند، 
رفتند. فوتبال شان را به گونه ای در کشورشان 
تبلیغ کردند که مثل فوتبال آمریکایی در اذهان 
عمومی جابیفتد. هرچند که مردم آمریکا، فوتبال 
آمریکایی را بسیار دوست دارند و این رشته مختص 
خود آمریکایی هاست ولی روی این رشته هم 
سرمایه گذاری کردند و از کارشناسان فوتبال 

حرفه ای استفاده کردند و تلاش کردند که شرایط 
این رشته را بهتر کنند. حتی مهاجر پذیرفتند 
و تابعیت یکسری از فوتبالیست های خارجی را 
پذیرفتند برای اینکه یک تیم آماده برای جام جهانی 
مهیا کنند. بازی ای که آمریکایی ها با هلندی ها 
داشتند با توجه شرایطی که هلندی ها و آمریکایی ها 
داشتند، یک بازی دیدنی بود. در هر صورت ما 
اگر احیانا در برنامه ریزی هایمان در حوزه فوتبال 
نتوانستیم به آن نقطه لازم برسیم که در جام جهانی 
از گروه مان صعود کنیم، سوال بزرگی است و نشان 
می دهد که فوتبال ما مسیر منطقی و برنامه ای را 
طی نمی کند. شش دوره به جام جهانی رفته ایم 
ولی در مرحله اول حذف شده ایم. هنوز هم مدعی 
هستیم که داریم تجربه کسب می کنیم! و برای فرار 
از پاسخگویی موضوع تجربه را مطرح می کنند. 
در هر صورت موفقیت یک رشته ورزشی از جمله 
فوتبال، هدف داشتن، برنامه داشتن، نیروی انسانی 
کارآمد، خوش فکری و تحول را نیاز دارد. کدام 
یک از متولیان فوتبال ما نگاه تحولگرا دارند؟ 
بنابراین نباید انتظار داشته باشیم که با این شرایط 
از گروه مان صعود کنیم. لذا منصفانه این خواهد بود 
که هر کشوری که زحمت می کشد-  در هر رشته ای 
که در نظر بگیریم اعم از فوتبال، والیبال، بسکتبال 
و... -  باید موفق باشد. طی 24 سال اگر هر 4 سال 
یکبار، مرتب به جام جهانی رفته باشیم، نتوانستیم 
نتیجه بگیریم که دلیل آن باید آسیب شناسی شود. 
البته آسیب شناسی اش مشخص است و بزرگ ترین 
اشکالش بحث مدیریت است. از مدیرانی ناتوان و 
مدیرانی که امتحان پس داده و بی برنامه هستند 
و همه چیز را براساس تفکر و احساس و برداشت 
شخصی شان جلو می برند، بیش از این نباید انتظار 

داشته باشیم. وقتی آقای تاج با آن مسائل در 
خصوص ایشان به عنوان رئیس فدراسیون فوتبال 
انتخاب می شود نباید انتظار داشته باشید. 13 سال 
در مسند فدراسیون فوتبال بودند چه گلی به سر 
فوتبال زدند که حالا ایشان بخواهند روی سینه 
فوتبال یک گل جدید بکارند؟ نتیجه این می شود 
که به موفقیتی که مدنظر داشتیم، دست پیدا 
نکنیم. آقای کی روش وقتی از ایران رفت، تمام شد. 
کی روش نه در کلمبیا موفق بود و نه در مصر،  مثل 
آقای تاج خانه نشین بود. برای اولین بار در تاریخ 
فوتبال دنیا، یک کشوری یک مربی را به جام جهانی 
برد! در حالی که همواره اینگونه است که مربیان، 
تیم ها را به جام جهانی می برند ولی ما برای اولین بار 
چنین رویه ای را جا انداختیم که کشورها یا تیم های 
متعلق به کشورها، مربی را به جام جهانی می برند! 
من در بضاعت و در حد خودم به عنوان یک کنشگر 
دارم اظهارنظر می کنم قطعا کسانی که صاحبنظر 
در مسائل فنی هستند با ادله و آمار می توانند ثابت 
کنند که آقای کی روش اشتباه کرد و پیروزی در 
مقابل ولز فقط حاصل خلاقیت های فردی بود. 
نباید فکر کنیم آقای کی روش، کُچ درستی انجام 
داده است. این انتقاد به وزیر ورزش وارد است که 
قبل از مسابقات جام جهانی گفتند آقای کی روش را 
در جام ملت های آسیا هم خواهیم داشت. این گفته، 
مصداق دخالت در فوتبال است. نکته مهم تر اینکه 
آیا شما باید بگویید آقای کی روش را می خواهید یا 
فدراسیون فوتبال؟ اهالی فوتبال و کسانی که در 
حوزه مدیریتی صاحبنظر هستند، برایشان جای 
تعجب است. قریب به 15 سال است که تکرار 
می کنم که وزارت ورزش فرق نظارت با دخالت 

را نمی داند.

امیررضا واعظ آشتیانی
قائم مقام اسبق سازمان 

تربیت بدنی

صفحه3

»زاکانی« خطاب به دانشجوی منتقد: 

 شما گروه 
فشار هستید
    قالیباف: 
 باید نسبت به 
 گشت ارشاد 
تجدیدنظر شود

روز دانشجو در سال های پس از انقلاب به روایت»آرمان ملی« 

جنبش دانشجویی  از خاتمی تا رئیسی
    مراسم روز 16 آذر امسال با توجه به شور و التهابی که در دانشگاه های کشور و وقایع یکی دو ماهه گذشته به وجود 

 آمده است در فضای متفاوتی برگزار می شود و قرار است مقامات ارشد کشور در جمع دانشجویان حضور یابند. 
نوع مواجهه مقامات با دانشجویان می تواند آرامبخش یا التهاب آفرین باشد

صفحه 2

طرح رسول منتجب نیا برای برون رفت از بحران

چه باید کرد؟
    اعلام شود که گشت ارشاد تعطیل است

    احکام قطعی افراد تا اعلام نتیجه 
   تعیین متهمان اصلی متوقف شود

     اعلام عفو عمومی برای کسانی 
   که جرم مرتکب نشده اند

صفحه 11

سخــن روز

همین صفحهصفحه2 

داستان 1۶ آذر داستان عجیبی است. قبل از انقلاب 
1۶ آذر نماد اعتراض و جنبش دانشجویی بود. نماد 
دانشگاه هایی بود که در 25 سال بعد از کودتای 28 
مرداد تا سال 57 هرگز ساکت نشدند و همواره در طی 
آن 25 سال شانزدهم آذر ماه بهانه ای بود که دانشجویان 

اعتراضات، مخالفت ها و نارضایتی خود ...

صادق زیباکلام
استاد دانشگاه

یادداشت

فوتبال و هر رشته ورزشی یک رقابت است و هر تیمی 
که کمتر اشتباه کند، بهتر بازی کند، تاکتیک پذیرتر 
باشد، از یک سرمربی هوشمند برخوردار باشد و 
بازیکنان آماده ای هم در خدمت داشته باشد، می تواند 
نتیجه بگیرد. بازی ایران و آمریکا هم یکی از بازی های 

جام جهانی بود و باید انجام ...

مدیریت ناکارآمد در فوتبال 16 آذری متفاوت

امیررضا واعظ آشتیانی
قائم مقام اسبق سازمان تربیت 

بدنی مقام معظم رهبری در دیدار اعضای شورای عالی انقلاب فرهنگی مطرح کردند: 

لزوم شناخت دقیق ضعف های فرهنگی 
 تلاش برای یافتن راه حل و ترویج گزاره های صحیح 

»آرمان ملی« به بررسی پیامدهای تفکیک کلیات و جداول بودجه می پردازد؛ 

پشت پرده دومرحله ای شدن بودجه 
کارشناس اقتصادی: هر ساله دولت  با کسری بودجه مواجه است و برنامه های پیش بینی شده در 

بودجه محقق نمی شود و هیچ کس هم در قبال این مساله پاسخگو نیست، بنابراین چه اهمیتی دارد 
که بودجه با توجه به شرایط کنونی چگونه و در چند مرحله تدوین شود 

آرمان ملی : تدوین بودجه سال آینده بر اساس طرح جدید مجلس بر اساس تفکیک بررسی لایحه احکام و جداول سالانه 
بودجه طی دو مرحله صورت می گیرد و بر این اساس لایحه احکام در آذرماه و لایحه جداول در بهمن ماه مورد بررسی 

صفحه 4نمایندگان قرار خواهد گرفت مخالفان این طرح اعمال نظر برخی از نمایندگان برای حوزه انتخابیه ...
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صفحه2


